

Title (en)

Signature blotting-book or sorting file with plurality of retention tabs.

Title (de)

Unterschriften- oder Sortiermappe mit mehreren Haltestreifen.

Title (fr)

Parapheur ou trieur à onglets de rétention multiples.

Publication

EP 0625432 A1 19941123 (FR)

Application

EP 93440043 A 19930519

Priority

EP 93440043 A 19930519

Abstract (en)

Signature blotting-book or sorting file consisting of a number of sheets (11) assembled together and each having a recto side (12) and a verso side (12'), of the kind in which each sheet comprises at least one document retaining means, this means consisting of a retention flap (13,14) formed by a folded strip which is partially glued along one edge of said sheet, characterised in that said retention flap (13,14) being defined by scoring of said sheet (11) parallel to one of its edges and at a certain distance from this edge, the part of said sheet lying between its free edge and the scored line forming said retention flap (13,14), said retention flap (13, 14) is folded onto one of the faces of the same sheeet (11) and glued partially onto said face along a narrow strip (18,19) close to the fold (15) bounding said sheet and said retention flap (13,14), the unglued portion of said retention flap (13,14), which lies between the glued part (18,19) and the free outer edge of the flap (13,14), forming with said sheet (11) from which it is produced the retention means. <IMAGE>

Abstract (fr)

Parapheur ou trieur, constitué par l'assemblage d'un certain nombre de feuilles (11) présentant chacune une page recto (12) et une page verso (12'), du type dans lequel chaque feuille comporte au moins un moyen de rétention de document, ce moyen étant constitué par un onglet de rétention (13,14) formé par une bande repliée partiellement collée sur un bord de ladite feuille, caractérisé en ce que ledit onglet de rétention (13,14) étant défini par rainage de ladite feuille (11) parallèlement à l'un de ses bords et à une certaine distance de ce bord, la partie de ladite feuille comprise entre son bord libre et le rainage constituant ledit onglet de rétention (13,14), ledit onglet de rétention (13,14) est replié contre l'une des faces de la même feuille (11) et collé partiellement contre ladite face le long d'une bande étroite (18,19) voisine du pli (15) délimitant ladite feuille et ledit onglet de rétention (13,14), la portion non collée dudit onglet de rétention (13,14), comprise entre la partie collée (18,19) et le bord libre extérieur de l'onglet (13,14), constituant avec ladite feuille (11) dont il est issu le moyen de rétention. <IMAGE>

IPC 1-7

B42F 7/08; B42F 7/04

IPC 8 full level

B42F 7/04 (2006.01); **B42F 7/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

B42F 7/04 (2013.01); **B42F 7/08** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] EP 0149954 A2 19850731 - EMEY SA [FR] & FR 2557833 A1 19850712 - EMEY SA [FR] & FR 2571309 A2 19860411 - EMEY SA [FR]
- [Y] GB 102778 A 19161228 - GEER JOHN [GB]
- [Y] FR 790207 A 19351116
- [A] EP 0328751 A2 19890823 - OFREX GROUP HOLDINGS PLC [GB]
- [A] DE 1141617 B 19621227 - HCH WUHRMANN FA

Cited by

FR2946918A1; FR3022837A1; CN108622514A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0625432 A1 19941123; EP 0625432 B1 19980812; AT E169568 T1 19980815; AU 6848594 A 19941212; DE 69320328 D1 19980917; DE 69320328 T2 19990506; PL 174351 B1 19980731; PL 307062 A1 19950502; WO 9426536 A1 19941124

DOCDB simple family (application)

EP 93440043 A 19930519; AT 93440043 T 19930519; AU 6848594 A 19940517; DE 69320328 T 19930519; FR 9400587 W 19940517; PL 30706294 A 19940517